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BROI.0012.3.3.2019 

 

 

Protokół nr 3/19 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 14 marca 2019  roku 

 

 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

 

W dniu 14 marca 2019  roku o godzinie 11:05 
 
Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Pan Karol Matusiak dokonał otwarcia obrad Komisji, powitał wszystkich członków Komisji  

i zaproszonych gości w osobach: Pani Agaty Wojtkowskiej – członka Zarządu Powiatu we 

Włocławku, Pana Krystiana Łuczaka - Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych.   

  

2. Stwierdzenie quorum.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczy 5 

osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum. 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu członkowie komisji otrzymali porządek obrad. 

Przewodniczący Komisji odczytał treść proponowanego porządku obrad: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 2/19 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 20 

lutego 2019 r.  

5. Informacja Zarządu Powiatu dotycząca realizacji zadań publicznych w zakresie kultury  

i sportu w 2018 r.  

6. Informacja Zarządu Powiatu o naborze uczniów do szkół na rok szkolny 2018/2019. 

7. Informacja  Zarządu Powiatu na temat realizacji w 2018 r. zadań publicznych powiatu 

zleconych do realizacji w ramach konkursu ofert dla innych podmiotów.  

8. Informacja Zarządu Powiatu w sprawie planu sieci publicznych szkół Powiatu 

Włocławskiego (baza, kierunki i kształcenia, kadra). 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad Komisji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad? Wobec braku innych 

propozycji Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem porządku 

obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

za -5  

przeciw-0 

wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła porządek obrad składający się 10 punktów.  
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Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 2/19 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 20 

lutego 2019 r.  

5. Informacja Zarządu Powiatu dotycząca realizacji zadań publicznych w zakresie kultury  

i sportu w 2018 r.  

6. Informacja Zarządu Powiatu o naborze uczniów do szkół na rok szkolny 2018/2019. 

7. Informacja  Zarządu Powiatu na temat realizacji w 2018 r. zadań publicznych powiatu 

zleconych do realizacji w ramach konkursu ofert dla innych podmiotów.  

8. Informacja Zarządu Powiatu w sprawie planu sieci publicznych szkół Powiatu 

Włocławskiego (baza, kierunki i kształcenia, kadra). 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad Komisji. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

4. Przyjęcie protokołu nr 3/19 z posiedzenia komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 14 

marca 2019 r. 

Przewodniczący Komisji  poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia komisji 

został sporządzony protokół, który był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony Informacji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu nr 3/19 z dnia 

14 marca 2019 r.? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem 

protokołu nr 2/19 i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła protokół nr 2/19  z posiedzenia Komisja Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 14 marca 2019 r.  

 

5. Informacja Zarządu Powiatu dotycząca realizacji zadań publicznych w zakresie 

kultury i sportu w 2018 r.  

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali Informację Zarządu Powiatu dotycząca realizacji zadań publicznych w zakresie 

kultury i sportu w 2018 r.  

Przewodniczący Komisji poprosił Pana Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu o 

przedstawienie tematu. 

Pan Krystian Łuczak- Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformował, że  

informacje przygotowane przez Wydział Edukacji i Spraw Społecznych są wyczerpujące. 

Zostały wypunktowane wszystkie działania, które zostały podjęte zarówno zadania własne i 

zadania wynikające z uchwał zarządu oraz zadania publiczne, które były zlecone w formie 

wsparcia w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego.  Są też zadania własne powiatu, 

które zostały organizowane w ramach uroczystości i ochrony dziedzictwa narodowego, w które 

powiat się włączał. Ponadto przedstawione są oferty, których wyboru dokonano na realizację  

zadań publicznych zleconych w formie wsparcia w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa 

narodowego.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie komisji mają pytania? 

Radny Jacek Jabłoński zapytał, czym różni się informacja pod nazwą:  „Informacja Zarządu 

Powiatu dotycząca realizacji zadań publicznych w zakresie kultury i sportu w 2018 r.” od 
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informacji „Informacja Zarządu Powiatu o naborze uczniów do szkół na rok szkolny 

2018/2019.”? Czy nie lepiej byłoby to przygotować jako jedną informację? Następnie radny 

zadał pytanie dotyczące różnicy między dofinansowaniem do stołów wielkanocnych i stołów 

wigilijnych. Ponadto radny zauważył, że w informacji nie ma żadnej wzmianki o rajdzie 

rowerowym, który co roku był organizowany przez Starostwo Powiatowe we Włocławku.  

Pan Krystian Łuczak- Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformował, że  

te dwie informacje są dość zbieżne, ale w drugiej informacji pojawiają się dodatkowe informacje 

m.in. o tym, że w związku z ogłoszonym przez Zarząd Powiatu we Włocławku konkursem ofert 

na powierzenia prowadzenia „Punktu nieodpłatnej pomocy prawnej Powiatu Włocławskiego” w 

2018 r. dokonano wyboru oferty Stowarzyszenia Wsparcia Obywatelskiego. Na prowadzenie 

tego punktu przyznano dotacje w wysokości 60.722,00 zł. Jeśli chodzi o rajd tej informacji nie 

ma w przedłożonym materiale, ale naczelnik uzyska informacje na ten temat i przekaże stosowną 

informację panu radnemu. Jeśli chodzi o różnicę dofinansowania stołów wigilijnych a 

wielkanocnych to wynika z zakresu działania i wysokości dotacji, która jest udzielana. To jest 

ściśle związane  z kosztami jakie obejmują przewidziane przedsięwzięcia.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do przedłożonej informacji? 

Wobec braku uwag głosów Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja przyjęła Informację 

Zarządu Powiatu dotycząca realizacji zadań publicznych w zakresie kultury i sportu w 2018 r.  

Informacja Zarządu Powiatu dotycząca realizacji zadań publicznych w zakresie kultury i sportu 

w 2018 r. stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

  

6. Informacja Zarządu Powiatu o naborze uczniów do szkół na rok szkolny 2018/2019. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie Komisji 

otrzymali Informację Zarządu Powiatu o naborze uczniów do szkół na rok szkolny 2018/2019.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania do przedstawionej 

informacji?  

Nie było żadnych głosów.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do przedstawionej informacji? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji stwierdził, że Informacja Zarządu Powiatu o naborze 

uczniów do szkół na rok szkolny 2018/2019 została przyjęta.  

Informacja Zarządu Powiatu o naborze uczniów do szkół na rok szkolny 2018/2019 stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

7. Informacja  Zarządu Powiatu na temat realizacji w 2018 r. zadań publicznych powiatu 

zleconych do realizacji w ramach konkursu ofert dla innych podmiotów.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie Komisji 

otrzymali  Informację  Zarządu Powiatu na temat realizacji w 2018 r. zadań publicznych powiatu 

zleconych do realizacji w ramach konkursu ofert dla innych podmiotów.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania do przedstawionej 

informacji?  

Nie było żadnych głosów.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do przedstawionej informacji? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji stwierdził, że Informacja  Zarządu Powiatu na temat 

realizacji w 2018 r. zadań publicznych powiatu zleconych do realizacji w ramach konkursu ofert dla 

innych podmiotów została przyjęta.  

Informacja  Zarządu Powiatu na temat realizacji w 2018 r. zadań publicznych powiatu zleconych do 

realizacji w ramach konkursu ofert dla innych podmiotów stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 
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8. Informacja Zarządu Powiatu w sprawie planu sieci publicznych szkół Powiatu 

Włocławskiego (baza, kierunki i kształcenia, kadra). 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie Komisji 

otrzymali  Informację  Zarządu Powiatu w sprawie planu sieci publicznych szkół Powiatu 

Włocławskiego (baza, kierunki i kształcenia, kadra). 

Przewodniczący Komisji poprosił Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych o 

przedstawienie tematu.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformował, że jest to analiza wstępna, 

ponieważ ten obecnie obowiązujący plan sieci publicznych szkól Powiatu Włocławskiego wymaga 

aktualizacji w związku  z uchwałami, które Rada Powiatu we Włocławku podjęła w 2019 roku. 

Jeśli chodzi o pełną informację  dotycząca bazy, kierunków kształcenia, która nastąpi w wyniku 

wprowadzonych zmian, wówczas taka informacja pojawi się w IV kwartale planu pracy komisji. 

Przygotowane zestawienie jest w pełni wyczerpujące. Podano wszystkie szkoły wraz z kierunkami 

kształcenia z uwzględnieniem bazy lokalowej, sportowo rekreacyjnej oraz kadry.  

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że w poprzednich latach powiat wykonywał plan sieci 

szkół wszystkich w powiecie. To jest tylko plan dotyczący szkół prowadzonych przez powiat 

włocławski 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformował, że to jest plan sieci szkół 

Powiatu Włocławskiego, ale jeśli radny chciałby takie informacje to naczelnik przygotuje.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy są podejmowane jakieś działania, aby zmniejszyć 

zatrudnienie nauczycieli na niepełnych etatach? 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych odpowiedział, że odbyło się spotkanie z 

dyrektorami szkół. Będzie to optymalizowane. Działania zostały już rozpoczęte.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do przedstawionej informacji? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji stwierdził, że Informacja  Zarządu Powiatu w sprawie 

planu sieci publicznych szkół Powiatu Włocławskiego (baza, kierunki i kształcenia, kadra) została 

przyjęta. 

Informacja Zarządu Powiatu w sprawie planu sieci publicznych szkół Powiatu Włocławskiego 

(baza, kierunki i kształcenia, kadra) stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

9. Sprawy różne 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy lub wnioski, które 

należałoby podnieść w tym punkcie? 

Nie było więcej głosów.  

 

10. Zakończenie obrad. 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w dniu 14 

marca 2019 roku o godzinie 11:30 dokonał zamknięcia obrad Komisji.     

                                                                                          

                                                                        
                                                                                                           Przewodniczący Komisji   

                                                                                                      Edukacji, Kultury i Sportu 

                                                                                                     

                                 Karol Matusiak  
 
 

 

 
 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
 

Marta Grzegórska………………………….. 


